
           
 
 
 
Interpellation från Sara Svanström (L) till Lars Strömgren (Mp) om 
moderniseringen av gatumiljön på Götgatan.  
 
I samband med regionens planerade renovering av tunnelbanetunnlarna mellan Medborgarplatsen och 
Skanstull har staden fört planer om att upprusta och modernisera gatumiljön i samband med att gatan 
är uppgrävd. I lokaltidningen ”Mitt i” från den 27 februari i år går det att läsa att staden till en kostnad 
om ca 13 miljoner utrett frågan för att sedan besluta att avbryta satsningen helt. I DN 13 maj säger 
trafikborgarrådet att projektet skulle gå på åtskilliga hundra miljoner kronor.   
 
Efter kontakt med både trafikrotel och trafikkontor finns det däremot inga formella beslut fattade, 
detta till trots till borgarrådets uttalande i tidningen.  
 
Vi vill mot denna bakgrund ställa följande frågor: 
 

- Vad gäller nu egentligen och vad är de bakomliggande orsakerna till att projektet avbrutits? 
- Hur ser borgarrådets på att hans uttalande i media kan påverka den påföljande beredningen i 

ett ärende som idag ännu saknar ett formellt beslut? 
- Anser de rödgröna att detta är ett bra sätt att hushålla med stockholmarnas skattemedel?  


